

東華三院創辦於1870年,經過百多年的耕耘,至今已發展成為全港最 具規模的慈善機構之一。本院一直與時並進,不斷改善及擴展各項服 務,以配合社會的轉變和市民的需求,令更多有需要人士受惠。為應付 龐大的服務經費,本院每年均會舉辦不同類型的籌募活動,加深市民 大眾對本院服務的認識之餘,同時籌募善款。

由東華三院主辦,星夢郵輪協辦,並獲善長鄭黃選英女士擔任冠名贊 助人之「東華三院星夢郵輪慈善之旅」將於2017年1月6日至8日三日兩 夜在星夢郵輪旗下「雲頂夢號」舉行,為本院醫療、教育及社會服務籌 募經費。「雲頂夢號 | 於2016年11月啟航,排水量15萬噸,客房空間寬 敞,並提供豐富的休閒娛樂活動,貼身管家服務,以及多間餐廳網羅 寰球美食,各善長定能盡興而返。

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支,亦不會從 活動籌得的公眾善款中扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本院 醫療、教育及社會服務。祈請 閣下惠予支持,出任大會贊助人或慈 善套房贊助,共襄善舉。

 $\Gamma$ ounded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals ("TWGHs"), with gradual evolution over the past hundred years, has now developed into one of the well-established charitable organization in Hong Kong. As TWGHs needs to shoulder the provision of funding as well as the cost for developing new services, organizing fund-raising activities has become imperative to sustain the financial well-being of the Group.

The 3-day-2-night Charity Cruise trip "TWGHs Charity Voyage on Dream Cruises", organized by TWGHs, co-organized by Dream Cruises, fully supported by Title Sponsor, Mrs. ZHENG HUANG Xuanying, will be held from 6 to 8 January 2017 on the Genting Dream Cruise, to raise funds for TWGHs medical, education and community services. Genting Dream is debuted in November 2016 and has a gross tonnage of 150,000 tons, with spacious accommodations, personal butler service, and wide-range of onboard entertainment. Guests can also enjoy the finest Asian and international dining at a number of restaurants on the cruise.

All direct expenses of the event will be sponsored by TWGHs Board of Directors and the title sponsor. No administration costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our medical, education and community services. We earnestly appeal for your support in this meaningful cause by being event patrons or suites sponsors.

王賢誌 Vinci WONG 東華三院第二副主席暨籌委會主席 Organizing Committee Chairman cum 2nd Vice-chairman, Board of Directors

馬陳家歡 Katherine MA

東華三院主席 Chairman, **Board of Directors** 

## 籌委會委員 Organizing Committee Members

文穎怡第五副主席 洪若甄總理 廖偉麟總理 趙怡總理 韋浩文總理 蔡加怡總理

Ms. Ginny MAN, 5th Vice-chairman Ms. Renee HUNG, Director Mr. LIU Wai Lun, Jeffrey, Director Ms. CHIU Yi, Cindy, Director Mr. WAI Ho Man, Herman, Director

Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Director